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PROTOKOLL VEGEÅNS VATTENRÅD  
Extrainsatt styrelsemöte 

 

PLATS Videomöte via MS Teams DATUM 2020-10-21 TID 09:00 

NÄRVARANDE Ordinarie ledamöter: 

Charlotte Wachtmeister (ordf.) 

Krister Nilsson 

Henrik Thott (vice ordf.) 

Anders Davidsson 

Ulf Cronbring 

Olle Lundgren 

Henrik Sjögren 

Conny Olsson 

Lars Törner 

Lars-Olof Kristiansson 

Kurt Månsson 

 

Ersättare: 

Niclas Torle 

Göran Rydén 

Joakim Axelsson 

Thord Kristiansson 

Rolf Lundqvist 

Hans Östring 

Mats Hannander 

Rudolf Tornerhjelm 

Magnus Larsson 

Sture Eriksson 

Thomas Arnström 

 

Adjungerade: 

Lukas Österling 

Sofia Jezek 

 

Övriga: 

Olof Persson 

Representerar: 

Dikningsföretagen 

Dikningsföretagen 

Helsingborg 

Ängelholm 

Åstorp 

Bjuv 

Svalöv 

Industrierna 

Markägare 

Sportfiskarna 

Naturintresset 

 

Representerar: 

Dikningsföretagen 

Dikningsföretagen 

Helsingborg 

Ängelholm 

Åstorp 

Bjuv 

Svalöv 

Industrierna 

Markägare 

Sportfiskarna 

Naturintresset 

 

Representerar: 

Länsstyrelsen 

NSVA 

 

Roll: 

Sakkunnig 
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Protokoll från extrainsatt sammanträde med styrelsen för Vegeåns vattenråd och 

Vegeåns Service AB med anledning av att Ludvig & Co har sagt upp sina avtal  

1. Mötets öppnande 

Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 

Ordförande meddelar att sakkunnig kommer att agera sekreterare för dagens möte, då 

ordinarie sekreterare från Ludvig & Co inte medverkar på mötet. 

2. Justera protokoll 

Till att justera dagens protokoll väljs Ulf Cronbring. 

3. Godkännande av föredragningslistan 

Ja. 

4. Föregående protokoll 

Läggs till handlingarna. (Protokollen kan laddas ner via vattenrådets hemsida.)  

5. Om att Ludvig & Co har sagt upp sina avtal 

Ordförande informerar om att vattenrådets konsult avseende sekreterar- och 

kassörtjänsterna Ludvig & Co (tidigare LRF Konsult) har sagt upp sina avtal från och med 

årsskiftet 2020/2021. AU har vid extrainsatt möte 2020-10-05 tagit fram två alternativ för hur 

vattenrådet kan hantera den uppkomna situationen. Dessa båda alternativ har skickats ut till 

styrelsen inför dagens möte, för hantering inom respektive medlemsorganisation. 

Ordförande informerar om mejl från Helsingborgs stad (Jens Gille), som klargör 

Helsingborgs stads syn i frågan och att kommunen är intresserad av att ta över de roller 

som Ludvig & Co har haft i vattenrådet. 

Diskussion följer, som sammanfattas nedan: 

Anders Davidsson presenterar att Ängelholms kommun är intresserade, framförallt av 

sekreterarrollen, genom sin medarbetare David Szakal som har stor erfarenhet av åtgärds- 

och samordningsarbete inom vattenorganisationer. 

Olle Lundgren anser att lokaler på Foodhills i Bjuv är ett bra alternativ till att hålla möten på 

Ludvig & Co i Ängelholm. 

Lars Törner framhåller att dagens diskussion handlar om sekreterar- och kassörsrollerna, 

men att vattenrådet även bör ha ett utvecklingsperspektiv med i diskussionen. Som en följd 

av arbetet med åtgärdsplanen, kan mer arbete med till exempel bidragsansökningar för-

väntas framgent. Sådana möjligheter kan också förtydligas i kommunernas förslag (se 

vidare under beslut nedan). 

Henrik Thott förtydligar att Helsingborgs stads erbjudande gäller från halvårsskiftet 2021 och 

att en interimslösning i så fall kommer att krävas under första halvåret 2021. 
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Krister Nilsson meddelar att med en miljörådgivare sedan 20 år (privat företag) som är 

intresserad av sekreterarrollen. För kassörsrollen anser Krister att vattenrådet bör förhandla 

fram nytt avtal med Ludvig & Co, som är väl insatta i vattenrådets (och servicebolagets) 

verksamhet. 

Ulf Cronbring meddelar att han har varit i kontakt med Söderåsens Redovisningsbyrå, som 

är intresserade av båda rollerna. 

Henrik Thott förtydligar att Helsingborgs stads förslag innebär att samtliga kommuner ges 

möjlighet att ta fram konkreta förlag till den 1 december, som även inkluderar kostnader och 

hantering av momsfrågan. 

Det diskuteras om beslut i frågan är en styrelse- eller stämmofråga. Styrelsen har blandad 

uppfattning i frågan, men konstaterar att historiskt sett har löpande upphandlingar hanterats 

av styrelsen. Det konstateras vidare att styrelsen har möjlighet att hänskjuta en viss fråga till 

stämman. Om delar av styrelsen önskar detta, ska majoritetsbeslut i styrelsen avgöra frågan 

om så ska ske. Någon sådant beslut har ännu inte tagits. 

Beslut: 

Styrelsen beslutar att låta kommunerna ta fram förslag på kommunal lösning avseende 1) 

kassörsrollen, 2) sekreterarrollen och 3) option: övrigt/utvecklingsperspektiv 

Förslag ska lämnas in senast 1 december. 

Kommunernas förslag ska utgöra kommande beslutsunderlag i frågan om även privata 

företag ska tillfrågas avseende de båda rollerna. Vattenrådets styrelse framhåller att det är 

viktigt att kommunernas förslag tydligt redovisar kostnaderna kopplade till de båda rollerna. 

Parallellt med ovanstående ska en dialog/förhandling föras med Ludvig & Co avseende 

kassörsrollen och med Sweco (Olof Persson) avseende sekreterarrollen under första 

halvåret 2021. 

Förfrågan som ska skickas ut till kommunerna omgående, ska baseras på avtalen med 

Ludvig & Co, som listar de arbetsuppgifter som ingår i rollerna. Vidare ska förtydligas att 

frågor avseende rollerna kan ställas till Ludvig & Co. 

6. Kommande möten 

Styrelsen beslutar om ett extrainsatt AU-möte den 3 december klockan 09:00, för att 

behandla inkomna förslag från kommunerna inför kommande styrelsemöte 11 december 

klockan 09:00. 

7. Övrigt 

Våtmark Magnihill 

Sakkunnig presenterar en möjligt våtmarksprojekt som han nyligen blivit kontaktad om av 

Fredrik Lundblad vid Naturentreprenad Syd. Magnihill/Naturentreprenad ställer frågan om 

vattenrådet vill samarbeta i projektet, genom en LOVA-ansökan om medfinansiering 

(projektet är redan till 50 % finansierat av Magnihill). 
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Beslut: 

Styrelsen anser att mer information behövs innan vattenrådet kan åta sig en roll i projektet. 

Projektet innebär att processvatten som idag leds ut från Vegeåns avrinningsområde, skulle 

hamna i åsystemet. Det konstateras också att flera tillståndsfrågor kvarstår, både avseende 

Magnihills miljötillstånd och avseende tillstånd för anläggandet av en eventuell våtmark. 

Styrelsen rekommenderar Magnihill att kontakta Ekologigruppen för att projektet ska kunna 

tas med i vattenrådets åtgärdsplan, samt att Magnihill blir medlemmar i vattenrådet. 

Om tillståndsprocess för nya Nyvångs reningsverk 

Krister Nilsson informerar om att NSVA fått avslag på sin ansökan för det nya Nyvångs 

reningsverk, som skulle ha Humlebäcken som recipient. Beslutet från MPD vid 

Länsstyrelsen Skåne är intressant då avslaget baseras på Weserdomen och det så kallade 

icke-försämringskravet. 

 

Vid tangentbordet Justeras   Justeras 

 

 

Olof Persson  Charlotte Wachtmeister, ordförande Ulf Cronbring 


